



MEDIA RELEASE

**Canadian Juniors Medal at IRF World Junior
Racquetball Championships**



SANTA DOMINGO, DOMINICAN REPUBLIC (December 16, 2025) - Canadian athletes are returning home with medals in four events from the International Racquetball Federation (IRF) World Junior Championships, following a strong week of competition against the world's top junior players.

In World Cup competition, Leyton Gouldie (Brandon, MB) and Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC) earned a bronze medal in Boys' 18U Doubles, highlighted by an exciting semifinal matchup against the eventual world champions from Mexico.

Gouldie added a second podium finish, teaming up with Chloé Jauvin (Terrebonne, QC) to claim bronze in Mixed 18U Doubles. Jauvin continued her championship run with another medal, partnering with Lahni Buller (Grande Prairie, AB) to win bronze in Girls' 18U Doubles.

With this result, Jauvin has now earned four World Junior Championship medals, adding to podium finishes from two previous championships. Gouldie's two podium results bring his career total to three World Junior medals, while Guillemette has also now reached three career medals at the world level. Buller captured her first international medal.

The Canadian World Cup team consisted of 11 athletes from Alberta, Manitoba, Ontario, and Québec, all of whom qualified through performances at the 2025 Canadian National Championships. Team members competed in both singles and doubles events throughout the week.

Additional team members included Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Noah McEwen (Sherwood Park, AB), Ofelia Wilsam (Repentigny, QC), Kyrylo Tkach (Burlington, ON), Mason McPeck (Winnipeg, MB), Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB), and Ariana Buller (Grande Prairie, AB). The team was coached by Michel Gagnon (Longueuil, QC) and Jennifer Saunders (Winnipeg, MB).

Canada athletes also competed in the Esprit Cup division, an open developmental tournament for young athletes. Nathan Buller (Grande Prairie, AB) won silver in the White Consolation event. Buller, along with Oren Gouldie (Brandon, MB) and Elie Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC) also gained valuable experience.

Racquetball Canada extends its sincere thanks to the Dominican Racquetball Federation for its outstanding hospitality and organization, the International Racquetball Federation for their work in developing the next generation of athletes and to everyone who supported Team Canada throughout the championships.

Many Team Canada matches are available for viewing on the International Racquetball Federation's YouTube channel at the link below.

Complete results: <https://www.r2sports.com/website/division-list.asp?TID=51283&sortBy=defaultOrder>

IRF on YouTube: www.youtube.com/@irftv-internationalracquet6344

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUÉ

**Les juniors canadiens remportent des médailles
aux Championnats du monde juniors de
racquetball de l'IRF**



SAINT-DOMINGUE DOMINGO, RÉPUBLIQUE DOMINICAINE (16 décembre 2025) - Les athlètes canadiens rentrent chez eux avec des médailles dans quatre épreuves des Championnats du monde juniors de la Fédération internationale de racquetball (IRF), après une semaine de compétition intense contre les meilleurs joueurs juniors du monde.

En Coupe du monde, Leyton Gouldie (Brandon, Manitoba) et Raphaël Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu, Québec) ont remporté la médaille de bronze en double garçons chez les 18 ans et moins, après un match de demi-finale passionnant contre les futurs champions du monde mexicains.

Gouldie a ajouté une deuxième place sur le podium en s'associant à Chloé Jauvin (Terrebonne, QC) pour remporter le bronze en double mixte chez les 18 ans et moins. Jauvin a poursuivi sa série de victoires en remportant une autre médaille, en s'associant à Lahni Buller (Grande Prairie, AB) pour remporter le bronze en double féminin des 18 ans et moins.

Grâce à ce résultat, Jauvin a maintenant remporté un total de quatre médailles aux Championnats du monde juniors, car elle avait déjà été médaillée lors de deux championnats précédents. Les deux podiums de Gouldie portent maintenant son total en carrière à trois médailles au niveau mondial chez les juniors, tandis que Buller a célébré sa première médaille internationale.

L'équipe canadienne de Coupe du monde était composée de 11 athlètes provenant de l'Alberta, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec, qui se sont tous qualifiés grâce à leurs performances lors des Championnats canadiens de 2025. Les membres de l'équipe ont participé à des épreuves en simple et en double tout au long de la semaine.

Les autres membres de l'équipe étaient Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), Noah McEwen (Sherwood

Park, AB), Ofelia Wilsam (Repentigny, QC), Kyrlo Tkach (Burlington, ON), Mason McPeck (Winnipeg, MB), Kaitlyn Couckuyt (Brandon, MB) et Ariana Buller (Grande Prairie, AB). L'équipe était entraînée par Michel Gagnon (Longueuil, QC) et Jennifer Saunders (Winnipeg, MB).

Le Canada était également représenté dans la division *Esprit Cup*, un tournoi ouvert destiné aux jeunes athlètes. Nathan Buller (Grande Prairie, AB) a remporté la médaille d'argent dans l'épreuve *White Consolation*. Buller, ainsi qu'Oren Gouldie (Brandon, MB) et Elie Guillemette (Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC) ont également acquis une expérience précieuse.

Racquetball Canada tient à remercier sincèrement la Fédération dominicaine de racquetball pour son hospitalité et son organisation exceptionnelles, ainsi que la Fédération internationale de racquetball pour son travail dans le développement de la prochaine génération d'athlètes et toutes les personnes qui ont soutenu l'équipe canadienne tout au long des championnats.

De nombreux matchs de l'équipe canadienne peuvent être visionnés sur la chaîne YouTube de la Fédération internationale de racquetball.

Résultats complets : <https://www.r2sports.com/website/division-list.asp?TID=51283&sortBy=defaultOrder>

IRF sur YouTube : www.youtube.com/@irftv-internationalracquet6344

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !

